
 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE   FRÅGA 
     2020-04-20 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson angående bantning av 
kommunens verksamhet och kostnader 

Vi föreslog i vår budgetmotion förra året att kommunen skulle inleda en minskning av 
personalen. Detta enligt principen att det är lätt att banta i goda tider då det mesta kan 
skötas genom naturlig avgång. 

Nu är det tillfället tyvärr överspelat. Nu lär alla neddragningar bli smärtsamma. 
Finansministern räknar med i ett värstascenario med en 10% nedgång av BNP under året 
som ett resultat av Coronapandemin. Vi hoppas alla att det inte går så långt men vi bör 
redan nu fundera på vilka åtgärder vi bör göra och när de ska sättas in om det blir så. 

Om BNP skulle minska med 10% medan Täby kommun tuffade på som tidigare så skulle 
det innebära en kraftig tyngdpunktsförskjutning i ekonomin mot den kommunala 
offentliga sektorn. Det här gäller alldeles oavsett om Täby skulle kunna hållas under 
armarna med statliga pengar. 

Om vi får en utveckling liknande finansministerns värstascenario vilket vi nog ser ganska 
snart – kommer då Täby kommun att dra igång ett kraftigt besparingsprogram redan i 
år? 

 

För Sverigedemokraterna i Täby 

 

Steven Jörsäter 


